



Your local Chambers Plan advisor
Votre conseiller de Régime des chambres de commerce

265-C boul. Broadway Blvd., Grand-Sault/Grand Falls, NB E3Z 2K1 * info@chambrevallee.ca * (506) 473-1905

18th ANNUAL GOLF TOURNAMENT August 20 août 18^e TOURNOI DE GOLF ANNUEL

Company / Entreprise: _____

Contact Person / Personne responsable: _____

Mailing Address / Adresse Postale: _____



Phone / Tél.: _____ Fax: _____

Other / Autre: _____

Website / Siteweb: _____

E-Mail / Courriel: _____

Name of Players / Nom des joueurs:

1 _____ 2 _____

3 _____ 4 _____

The participation cost is \$300 + HST per team. Includes Green Fee, BBQ on the course, a surprise grab bag and prizes to be won. You are responsible for your golf cart.

Le coût de participation est de 300\$ + TVH par équipe. Inclus le Green Fee, le BBQ, un grab bag surprise et des prix à gagner. Vous êtes responsable pour votre voiturette (golf cart).

All inscriptions must be paid by August 9th, 2021, to reserve your place. **In case of rain, the event will be pushed to Friday, August 27th.**
Toutes les inscriptions doivent être payées avant le 9 août 2021, afin de réserver votre place.

En cas de pluie, le tournoi sera remis le vendredi 27 août.

If the tournament is cancelled due to Covid-19 standards and under public health recommendations,

All registration fees will be carried over to the next tournament.

Si le tournoi est annulé en raison des normes de la Covid-19 et sous les recommandations de la santé publique,

Tous les frais d'inscription seront reportés lors du prochain tournoi.

Please make cheque payable to Valley Chamber of Commerce.

S'il vous plaît faire votre chèque payable à la Chambre de commerce de la Vallée.

